
 
 

 

 

 

Onderwerp:  Stand van zaken FIFTH  

Commissie:  Economie en Mobiliteit 

 
 
Geachte voorzitter,         17-11-2015 
 
Enige tijd geleden hebben diverse partijen vragen gesteld over de situatie rondom FIFTH NRE. In de 

raadsinformatiebrief (RIB) van 15 september 2015 staat dat het de bedoeling was om uiterlijk 1 

november 2015 een koopovereenkomst te hebben ondertekend. Reden om u nu naar de stand van 

zaken te vragen. 

De VVD is benieuwd of de lucht geklaard is tussen het college en de ondernemer(s), de erkenning 

voor FIFTH NRE als trekker van het gebied weer volledig wordt onderschreven en het 

allerbelangrijkste: dat er naar gehandeld is, conform de RIB van 15 september.  

Wij kijken uit naar uw reactie. 

Ferry van den Broek, VVD 

 

 


